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PROGIMNAZIJOS TARYBOS 

PROTOKOLAS 

 

2025-01-28 Nr. (1.4 M)1-4-1 

Vilnius 

 

Posėdis vyko: 2025 m. sausio mėn. 28 d. (16.30-18.00 val.) 

Posėdį vedė: tarybos pirmininkė Ramunė Skestenienė 

Posėdžio sekretorė: Ingrida Danisevičiūtė 

Dalyvavo: direktorė Jurgita Zinkienė 

Dalyvavo progimnazijos tarybos nariai: Rūta Ramoškaitė-Stongvilienė, Vytautas Jonas, Agnė 

Daukšienė, Rokas Malinin, Miglė Brazauskaitė, Liepa Mikalonytė. 

DARBOTVARKĖ:  

1. Direktorės Jurgitos Zinkienės metų veiklos ataskaita 

2. Kiti klausimai 

1. PRISTATYTA:  

Direktorė Jurgita Zinkienė pristatė 2024 metų veiklos ataskaitą. Pažymėti svarbiausi aspektai: 

mokinių lankomumas (36 proc. mažiau praleistų pamokų), projekto „Vilnius yra mokykla“ 

įgyvendinimas, raštingumo rezultatai (pagerėjo 6 proc.), naujos užsienio kalbos įvedimas, mokytojų 

stažuotės, Tarptautinio Bakalaureato ugdymo programos įgyvendinimo eiga ir iššūkiai. 

Po pristatymo vyko diskusija dėl vertinimo sistemos keitimo ir mokymosi tempo (Agnė Daukšienė), 

mokytojų kaitos, narkotinių medžiagų vartojimo (Vytautas Jonas) ir socialinių ryšių skatinimo 

mažiau naudojantis mobiliais telefonais. 

1. NUTARTA: mokyklos taryba komentarų ir pasiūlymų neturėjo, veikla vienbalsiai vertinama 

labai gerai. 

2. SVARSTYTA: kiti klausimais. 

Miglė Brazauskaitė iškėlė klausimą dėl uniformų nedėvėjimo penktadieniais. Mokytojos Ramunė 

Skestenienė ir Rūta Ramoškaitė-Stongvilienė pasidalino pastebėjimu, kad mokiniai pertraukų metu 

uniformos nevilki, bet nešiojasi savo krepšiuose. Tokiu būdu mokiniai savo įsipareigojimų 

neįvykdė. 

2. NUTARTA: uniformų dėvėjimo tvarkos nekeisti. 

 

Sekantis tarybos susirinkimas vyks 2025 m. kovo mėn. Tikslus laikas bus praneštas. 

 

 

 

Posėdžio pirmininkė                                                                               Ramunė Skestenienė 

 

Posėdžio sekretorė                                                                                 Ingrida Danisevičiūtė 


